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PROTOKÓŁ Nr XXI/2022 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 28 lutego 2022 roku 

 

odbytej w Urzędzie Gminy Boćki przy ul. Plac Armii Krajowej 3, pod przewodnictwem Pani 

Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12oo, a zakończono o godz. 1319. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   8. Zambrowski Paweł 

2. Chmur Eugeniusz   9. Lipiński Zbigniew  

3. Skomorowski Marek               10. Piotrowska Krystyna  

4. Koptewicz Walentyna             11. Wiercińska Iwona  

5. Król Adam                12. Wierciński Wojciech  

6. Jóźwiak Małgorzata              13. Zalewska Katarzyna                              

7. Jakimiuk Anatol   14. Zawadzki Piotr 

Nieobecny: Matwiejuk Jarosław  

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 1 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=0DW8eiq2-5E 

https://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, 

do mikrofonu. 

Ad pkt. 2 Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Poinformowała, że 

nastąpi rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały. Zwróciła się do radnych czy akceptują 
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takie zmiany. Uwag nie zgłoszono. Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała 

proponowany po zmianach porządek obrad: 

1. Otwarcie XXI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania i ustalenia wysokości diet radnym 

i sołtysom, 

6.  Przedstawienie wyników konsultacji z mieszkańcami miejscowości Chranibory Pierwsze           

i Chranibory Drugie dotyczących połączenia dwóch miejscowości tj. Chranibory Pierwsze 

i Chranibory Drugie i utworzenia jednej miejscowości o nazwie Chranibory, 

7. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

8. Interpelacje i zapytania radnych, 

9. Sprawy różne, wolne wnioski, 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku 

obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 14 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem zmienionego porządku obrad, stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

Ad pkt. 3 Pani Małgorzata Jóźwiak nadmieniła, że protokół z XX Sesji był wyłożony na 7 dni 

przed Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XX Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XX Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Głos w temacie zabrała Skarbnik Gminy przedstawiając zmiany do budżetu. 

Powiedziała, że w zmianach ujęto wykonanie chodników w miejscowości Boćki na kwotę 57 

tys. zł, owe zmiany nie powodują zwiększenia i zmniejszenia po stronie dochodów i wydatków. 

Natomiast środki finansowe z projektu pod nazwą Cyfrowa Gmina będą powodowały 

zwiększenia i zmniejszenia po stronie dochodowej i wydatkowej. Radni uwag i pytań nie 

zgłosili, więc Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 13 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian  w budżecie gminy na rok 2022 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022 – podjęta 

większością głosów. 
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Ad pkt. 5 Głos w temacie zabrał Sekretarz Gminy tłumaczą, iż Wojewoda Podlaski wystąpił do 

wszystkich podległych gmin o zweryfikowanie uchwał dotyczących ryczałtu dla radnych. W 

piśmie podniósł temat usprawiedliwionej nieobecności radnych na posiedzeniach komisji lub 

obradach sesji. Wojewoda zauważył, iż wg orzeczeń sądów usprawiedliwiona nieobecność 

radnego może być tylko i wyłącznie wówczas jeżeli zostanie on w danym dniu oddelegowany 

przez Przewodniczącego Rady do reprezentowania Rady poza terenem jej działania. Pan 

Walenty Korycki wyjaśnił, że uchwała podjęta w grudniu została zmieniona w punkcie 

dotyczącym usprawiedliwień, zaś pozostałe paragrafy uchwały nie zmieniły swojej treści. 

Radni pytań nie zgłosili. Przewodnicząca przeszła do glosowania nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zasad przyznawania i ustalenia wysokości diet radnym i sołtysom stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zasad przyznawania i ustalenia wysokości diet 

radnym i sołtysom – podjęta jednogłośnie 

Ad pkt. 6 Pan Walenty Korycki przedstawił wyniki konsultacji z mieszkańcami Chranibory 

Pierwsze i Chranibory Drugie. Poinformował, że w konsultacjach wzięło udział 6 osób na 8 

osób zameldowanych i uprawnionych do wypełnienia ankiety, która zawierała jedno pytanie. 

Sześć osób ankietowanych opowiedziało się za połączeniem dwóch miejscowości i 

utworzeniem jednej o nazwie urzędowej Chranibory. Dodał, że mieszkańcy tych dwóch 

miejscowości od lat zameldowani są w miejscowości Chranibory, ich miejscowością urodzenia 

są Chranibory, więc dla nich zmiana nazwy nie będzie wiązała się z żadnymi kosztami. Radni 

dopytywali co będzie wówczas kiedy powstanie nowa trasa szybkiego ruchu, która ma przeciąć 

Chranibory na połowę i zauważali czy to połączenie będzie miało wtedy sens. 

Ad pkt. 7 Zastępca Wójta odczytała harmonogram realizacji uchwał podjętych na XX sesji. 

Następnie przedstawiła działalność Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym informując że: 

Muzeum w Kościele w Boćkach wykona firma z Białegostoku za kwotę 264 055,69 zł, w 

ramach programu zaprojektuj i wybuduj zostaną zrobione nawierzchnie dwóch dróg Sielc-

Holonki i Nurzec – Krasna Wieś, w ramach naboru wniosków z PROW zostanie złożony 

wniosek na remont drogi Jakubowskie – Skalimowo, podczas spotkania opłatkowego sołtysów 

z Biskupem Drohiczyńskim rozlosowano nagrody od firmy PRONAR, jeden z losów 

podarował gminie Boćki Dziekan Hajnowski w ten oto sposób gmina otrzymała rozsiewacz do 

piasko-soli, odbyła się kontrola z PROW projektu I etapu wod-kan czyli oczyszczalni ścieków 

i przebiegła prawidłowo, żadnych uchybień nie stwierdzono, przygotowywany jest przetarg do 

II etapu wod-kan w ramach którego będą robione wszystkie przepompownie wody, 

oczyszczalnia ścieków przy Szkole Podstawowej w Andryjankach oraz wodociąg Mołoczki, 

kolejny wniosek na Polski Ład zostanie złożony w najbliższym czasie, przyjęto ponad 600 

wniosków osłonowych, przyjęto ponad 500 wniosków na zwrot akcyzy oraz wysłano ponad 

4500 decyzji podatkowych. 

Ad pkt. 8 Radni interpelacji i pytań nie zgłosili. 

Ad pkt. 9 Głos zabrał mieszkaniec gminy Pan Waldemar Rynans mówiąc o projekcie montażu 

paneli fotowoltaicznych. Zauważył, że w innych gminach montaż paneli był w lipcu ubiegłego 
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roku a w grudniu inwestorzy otrzymali pieniądze. Dodał, że u nas już niektórzy są dawno po 

montażu ale inspektor nadzoru czepia się każdej literki i wielokrotnie trzeba poprawiać złożone 

dokumenty. Przyjeżdża na odbiór a nie bada oporu na uziemieniu, sprawdzenie tego jest 

podstawą żeby dom nie wyleciał w powietrze. Rok mija a pieniędzy dalej nie widać bo 

inwestorzy nie mają odebranych montaży i nie wpłynęły pieniądze. Wspomniał również o 

chodnikach na ulicach w Boćkach, które powinny dawno być zrobione bo wykonawców jest 

dużo, ale czeka się na jednego konkretnego wykonawcę. Następnie zwrócił się do Pana Piotra 

Zawadzkiego, że słyszał od ludzi iż Zawadzki chodzi po Jakubowskich i mówi, że Rynans 

mówi nieprawdę na temat scalenia gruntów. Dodał, że owe scalenie przerobił na własnej skórze 

na terenie innej gminy gdzie od momentu rozpoczęcia do momentu zakończenia procesu 

scalenia nie można sprzedać nawet 0,01 ha. Powiedział również, że na samym scaleniu stracił 

około 0,15 ha działki. Następnie wspomniał, że na komisjach był obecny Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Kultury w Boćkach i chwalił się swoją działalnością, a wystarczy wyjść na DK 19 w 

Boćkach i zobaczyć, że wiszą jeszcze ozdoby bożonarodzeniowe. Co oni robią i za co biorą 

pieniądze, że nawet ozdób nie pozdejmowali. Organizują wycieczkę dla dzieci do Białegostoku 

i biorą pracownika z biblioteki a sami w Bielsku Podlaskim wysiadają bo mają coś do 

załatwienia. Kto ma nad nimi pieczę, taka Pani Wójt, która ucieka z sesji bo ma inne sprawy. 

Zauważył, że zgodnie ze statutem gminy sesja nie powinna się odbyć i powinna być odroczona 

ze względu na to, że nie ma Pani Wójt. Przewodnicząca odpowiedziała, że mamy trudną 

sytuację w związku z konfliktem zbrojnym na Ukrainie i Pani Wójt została wezwana pilnie 

właśnie w tej sprawie i dlatego nie uczestniczy w dzisiejszej sesji ale jest obecny jej zastępca. 

Pan Waldemar Rynans dodał, że doskonale rozumie sytuację ale sesja powinna zostać 

odroczona. Pani Milena Korniluk odpowiedziała na zarzuty dotyczące płatności za montaż 

instalacji fotowoltaicznych. Poinformowała, że aktualnie wpłynęły tylko dwa wnioski o 

płatność i ona niezwłocznie wystąpiła o płatność do instytucji zarządzającej, którą jest Urząd 

Marszałkowski. Niestety tam też są opóźnienia, na które my nie mamy wpływu. Dodała 

również, że to dobrze iż inspektor nadzoru wszystko dokładnie sprawdza, żeby było zgodne z 

przyjętymi do projektu założeniami. Następnie głos zabrał Pan Paweł Zambrowski pytając jakie 

zostały podjęte działanie w kwestii napływu uchodźców z Ukrainy, gdzie ich rozmieścić. 

Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że Pani Wójt pojechała na spotkanie w tej kwestii 

do Starostwa Powiatowego. Głos zabrał Pan Walenty Korycki tłumacząc, że konflikt jeszcze 

bezpośrednio nas nie dotyczy ale wskazaliśmy w razie konieczności Szkołę Podstawową w 

Andryjankach, salę gimnastyczną przy szkole w Boćkach oraz świetlice wiejskie. Następnie 

głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że należy się zwrócić do mieszkańców, może mają lokale 

do udostępnienia a nie od razu zajmować szkołę bo wówczas dzieci nie będą miały gdzie się 

uczyć. Ponownie głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówiąc, że gmina powinna się zwrócić do 

mieszkańców, żeby się zgłaszali do gminy i deklarowali ilu uchodźców mogą przyjąć. 

Natomiast gmina powinna wysłać informację do regionu gdzie uchodźców jest dużo, że 

przyjmie tyle i tyle osób. Pan Waldemar Rynans zadeklarował, że sam może przyjąć pewna 

liczbę uchodźców. Głos zabrała Pani Małgorzata Jóźwiak informując, iż wpłynęły trzy pisma 

od Komendanta PSP w Bielsku Podlaskim, Komendanta Powiatowego Policji oraz od 

mieszkanki ul. Polnej w Boćkach, które zostaną odczytane. Pan Wojciech Wierciński odczytał 

pismo z policji o udzielenie wsparcia finansowego na zakup samochodu w kwocie 5500 zł. 

Następnie Wiceprzewodniczący odczytał pismo straży pożarnej z prośbą o udzielenie wsparcia 

na zakup ciężkiego samochodu gaśniczo-pożarniczego w wysokości 10 tys. zł. Trzecie pismo 

od mieszkanki ul. Polnej w Boćkach Pani Teresy Modzelewskiej odczytała Przewodnicząca 

Rady Gminy Boćki. Po odczytaniu pisma Pani Małgorzata Jóźwiak poinformowała, że do 

Polskiego Ładu zostanie w najbliższym czasie złożony wniosek na naprawę owej drogi. Głos 
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zabrał Pan Piotr Zawadzki odnosząc się do ul. Polnej, którą jeździ do swoich zabudowań i do 

scalenia. Mówił, że jeżeli ul. Polna zostanie zrobiona teraz to będzie miała szerokość 4 m, 

natomiast jeśli zostałoby zrobione na tych działkach scalenie wówczas droga miałaby 12 m 

szerokości z rowami i nie byłoby problemów z mijaniem się pojazdów. Przekazał, że programy 

scaleniowe to środki w wysokości około 20 mln zł między innymi na remont dróg, gdzie gmina 

z własnych funduszy dołożyłaby około 1,5 mln zł. Jednak w śród mieszkańców jest niewielkie 

zainteresowanie chyba przez to że mogą stracić kawałek ziemi. Zauważył jednak, że ta ziemia 

nigdzie od nas nie ucieknie zostanie tylko i wyłącznie zagospodarowana pod drogę, żeby 

rolnicy mieli lepszy dojazd do swoich pól. Dodał, że zainicjował proces scalenia na terenie wsi 

Jakubowskie, Skalimowo i Solniki gdzie grunty są to w większości torfowiska i około 70 % 

mieszkańców nie ma dojazdu do swoich działek. Jeżdżą często dzięki uprzejmości sąsiadów 

przez ich działki. Dodał, również że rozmawiał z kilkoma rolnikami z Siekluk i Andryjanek 

niektórzy twierdzili, że słabo zrobiono drogi ale ostatecznie dzisiaj również zgodziliby się na 

scalenie. Na zakończenie dodał, że postęp wymaga poświęceń i doradził żeby zainteresowani 

poczytali o przepisach scaleniowych a samo scalenie jeśli by się odbyło to ma służyć 

mieszkańcom i gminie. Następnie głos zabrał mieszkaniec ul. Polnej w Boćkach. Powiedział, 

że ponad 10 lat mieszka na tej ulicy i co roku jest z nią ten sam problem. Dodał, że operator jak 

jedzie traktorem to nie równa tej drogi tylko robi coraz większe koryto, zamiast zepchnąć 

wszystko z dwóch stron do środka drogi. Mówił również o uszkodzonych na tym odcinku drogi 

samochodach osobowych i tłumaczył że ile żwiru się tam nie przywiezie to ten żwir zniknie w 

tym błocie. Prosił o zainteresowanie się sprawą i naprawę drogi. Następnie głos zabrał Pan Piotr 

Zawadzki mówiąc, że jest właścicielem gruntów przy tej drodze i jeszcze kilku innych 

właścicieli i zaproponował, żeby każdy z tych właścicieli oddał po 1 metrze swojej działki na 

zrobienie rowu, który osuszyłby tę drogę. Dodał jeszcze, że jeżeli właściciele gruntów przy tej 

drodze poświęcą 1 metr swoich działek to będą mieli lepszy dojazd a jeżeli nie zechcą tego 

zrobić to dobrej drogi nie będzie. Ponownie głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówiąc o 

scaleniu, że stracił na scaleniu ale niestety ci którzy zajmują się scaleniem bazują na przepisach, 

chociaż wg niego to jest wywłaszczenie na drogę i dlaczego on ma dawać swoje żeby komuś 

było lepiej dojechać. Dyskutowano na temat scalenia. Pan Waldemar Rynans przypomniał 

radnemu Piotrowi Zawadzkiemu, że mając takie znajomości u wyższych władz od 3 lat nie 

może załatwić w Boćkach przejść dla pieszych i zmiany organizacji ruchu na ul. Akacjowej. 

Pan Piotr Zawadzki odniósł się do tych słów mówiąc, że wg niego zrobił wszystko najlepiej jak 

mógł, pozbierał podpisy a reszta leży w gestii urzędów, które mają swój czas i procedury. 

Zauważył, że może do końca kadencji uda się to zrobić. Głos zabrał Pan Adam Król wracając 

do tematu scalenia na gruntach wsi Andryjanki, gdzie miało być tyle pieniędzy na drogi, które 

miały być asfaltowe a później się okazało że na drogi już nie wystarczyło i rolnicy grzęźli w 

błocie, a większość pieniędzy ze scalenia poszła na wynagrodzenia projektantów i geodetów. 

Przytoczył również przykład jak o scaleniu informowana była teściowa radnego. Dostała na 

początku pismo informujące że będzie scalenie, kolejnych pism nie było a po roku dowiedziała 

się że scalenie już było i że działki się poprzesuwały. W Starostwie udało się ustalić gdzie po 

scaleniu leży działka teściowej. Okazało się, że było to miejsce bagniste i zakrzaczone, ale 

udało się pomału doprowadzić działkę do stanu użyteczności. Pan Piotr Zawadzki dodał, że 

mieszkańcy powinni się sami zainteresować sytuacją. Zauważył, że teraz społeczeństwo myśli 

innymi kategoriami, jeżeli mi za te odjęte metry na drogę zapłacą to się zgodzę a jeżeli nie 

zapłacą to nie będzie drogi. Ponownie głos zabrał Pan Waldemar Rynans tłumacząc, że nie 

wiedział nic o scaleniu na terenie innej gminy do momentu gdy chciał pobrać ze Starostwa 

mapki żeby sprzedać działkę. Poinformowano go iż nic nie może sprzedać dopóki nie zakończy 

się proces scalenia, który trwał kilka lat a on stracił przez to około 300 tys. zł. Pan Adam Król 
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zauważył, że wg myślenia radnego Piotra Zawadzkiego jeden rolnik ma oddać za darmo i 

jeszcze za wszystko później zapłacić. Dodał, iż brak jest podstawowej informacji dla 

społeczeństwa, że coś będzie robione. Natomiast gmina - jej pracownicy powinni prowadzić 

nadzór nad tym co jest robione, bo przecież wydawane są pieniądze podatników.  Pani Krystyna 

Piotrowska dodała, że brak nadzoru pracowników urzędu nad ty co się robi i co jest zapisane w 

umowach. Zaś Pan Waldemar Rynans zauważył, że kiedyś na którejś sesji podano informację, 

że będą wybierani delegaci do spółek wodnych i padło określenie, żeby nie wybierać 

krzykaczy. Dodał, że tacy krzykacze to się chociaż upomną o człowieka i o prawdę a nie będą 

na wszystko przyklaskiwać.  

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady sesji. 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXI z dnia 28 lutego 2022 roku 

 

  Boćki, dn.: 28.02.2022r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad ze zmianami 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXI z dnia 28 lutego 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 28.02.2022r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XX Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXI z dnia 28 lutego 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 28.02.2022r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXI/144/2022 RADY GMINY 
BOĆKI  z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
rok 2022 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XXI z dnia 28 lutego 2022 roku 
 
  Boćki, dn.: 28.02.2022r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXI/145/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie zasad przyznawania i ustalenia 
wysokości diet radnym i sołtysom 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  

 

 

 

 

 


